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1. Presentationsrunda 
2. Uppdateringar från ST-skolan. Information om att alla ST-läkare nu ska ha fått sin 

långtidsplan för kurser. I största möjliga mån ska ST-läkaren följa denna. Dvs att 
det ska ges utrymme i hemmaklinikens schema för ST-läkare för detta.  
Det efterfrågades på mötet om studierektorerna kan få sammanställning med ST-
läkarnas långtidsplaner, då det uppstått schematekniska problem när ST-läkare 
varit för sena att inkomma med ledighetsönskemål för att kunna närvara på kurser. 
Då det är över 300 ST-läkare inskrivna blir det alltför mycket arbete att göra nu i 
efterhand. Däremot kommer studierektorerna istället få kopia på de långtidsplaner 
som skickas ut från och med nu.  
Det har också bedrivits ett gediget arbete i kursorganisationen med att anordna 
fler kurser under en komprimerad period för att kunna täcka behovet för de som 
är i slutet på sin ST.  

3. Kort presentation av Mathilde Baekkevold om historien och varför det är viktigt 
med målstyrd utbildning.  
Enligt SPUR ska handledare gärna ha fortbildning inom handledning med 
uppdatering varje år. Detta är inget som står i någon av våra aktuella 
målbeskrivningar, men Kajsa Thulin och Andra Irbe hade en genomgång av hur de 
lagt upp en regelbunden träff med tema handledning för läkare på klinikerna. Två 
digitala träffar per termin under lunchtid med olika ämnen som vänder sig till 
handledare- både huvudhandledare och kliniska handledare. Vid vissa träffar är 
även ST-läkare inbjudna.  

4. Vi efterfrågade farhågor för AB-13s effekter på ST-utbildningen. Inga större 
framkom. 

5. Hur står det till med den ortopediska kunskapen på våra Hälso/Vårdcentraler? Vi 
efterhörde om kliniker hade randande ST-distriktsläkare.  
Vissa ställen hade ST-läkare som kom och auskulterade, färre som gjorde en 
randning. Varberg har god tradition där det ofta är randande blivande 
distriktsläkare. Alla hade lite olika upplägg. En känsla av att det ändå sker i mindre 
mån. 

6. Måndag eftermiddag samt tisdag fm hälsas alla studierektorer välkomna till SOFs 
Studierektorsmöte i samband med ortopediveckan i Örebro v 35. 
Förslag till innehåll eftersöktes. Förslag kan ännu komma in om någon önskar 
bidra. 
De förslag som finns är  
 Hur håller man ett bra ST-kollegium? 
 Hur gör man en bra pedagogisk ST-undervisning? 
 Tema IUP (Individuell utbildningsplan) 
 


